
RM 0052-6/2011  
 

P R O T O K Ó Ł  Nr VI/2011 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W SZCZYRKU 

odbytej w dniu 22 lutego 2011 r. 
w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego  

         _____________________________________________ 
 
 
Obecni:                   15  radnych według załączonej listy obecności 
      Burmistrz Miasta  - P. Wojciech Bydliński 
      Z-ca Burmistrza Miasta - P. Wojciech Kufel  

Radca Prawny   - P. Grzegorz Widerski 
Skarbnik Miasta  -  P. Kazimiera Egielman                       

 
Porządek obrad: 

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, przyjęcie porządku 

obrad.  
2. Zatwierdzenie protokołu z Sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 25 stycznia 

2011r. 
3. Wystąpienie zaproszonych gości. 
4. Informacja Burmistrza Miasta o bieżącej działalności. 
5. Informacja Przewodniczących o pracach Komisji w okresie międzysesyjnym.  
6. Interpelacje i zapytania radnych oraz przewodniczących Zarządów Osiedli. 
Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
7. Uchwalenia budżetu Miasta Szczyrk na rok 2011. 
8. Uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczyrk na lata 2011-

2020. 
9. Planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej na rok 2011. 

10. Odpowiedzi na pytania i interpelacje zgłoszone w punkcie 6 porządku obrad.   
11. Wolne wnioski. 
12. Zakończenie sesji. 

 
 
Ad 1.  
 
VI Sesję Rady Miejskiej w Szczyrku otworzył i obradom przewodniczył 
Przewodniczący Rady Miejskiej P. Antoni BYRDY. Na wstępie powitał radnych 
oraz zaproszonych gości.  
Na podstawie listy obecności stwierdził, że z ustawowego składu Rady Miejskiej 
w Szczyrku liczącego 15 Radnych w sesji uczestniczy 15 radnych, co zapewnia 
prawomocność obrad.  
Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad, który radni 
otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji. Przedstawia się następująco: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, przyjęcie porządku 
obrad.  
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2. Zatwierdzenie protokołu z Sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 25 stycznia 
2011r. 

3. Wystąpienie zaproszonych gości. 
4. Informacja Burmistrza Miasta o bieżącej działalności. 
5. Informacja Przewodniczących o pracach Komisji w okresie 

międzysesyjnym.  
6. Interpelacje i zapytania radnych oraz przewodniczących Zarządów Osiedli. 
Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
7. Uchwalenia budżetu Miasta Szczyrk na rok 2011. 
8. Uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczyrk na lata 

2011-2020. 
9. Planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej na rok 2011. 

10. Odpowiedzi na pytania i interpelacje zgłoszone w punkcie 6 porządku 
obrad.   

11. Wolne wnioski. 
12. Zakończenie sesji. 
 
 
Następnie Przewodniczący Rady zaproponował, aby Przewodniczący stałych 
Komisji RM omówili pracę komisji w okresie międzysesyjnym w pkt 7, co jest 
ściśle związane z uchwaleniem budżetu miasta Szczyrk na rok 2011. 
Poinformował, że podczas omawiania pkt 5 przedstawi informacje o bieżącej 
działalności Rady Miejskiej w Szczyrku. 
Natomiast w pkt 11 zaproponował poruszyć kwestię dot. relacji miasta  
z Centralnym Ośrodkiem Sportu w Szczyrku. 
 
Poddany pod głosowanie porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (15 
gł. ”za”).  
 
 
Ad 2. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że protokół z Sesji Rady Miejskiej 
odbytej w dniu 25 stycznia 2011r. został wyłożony do wglądu w biurze Rady. 
Do powyższego protokołu nie wniesiono zastrzeżeń. Następnie Przewodniczący 
Rady poddał go pod głosowanie: 
 
PROTOKÓŁ Nr V/2011 z Sesji Rady Miejskiej w Szczyrku odbytej w dniu 
25 stycznia 2011r. poddany pod głosowanie został zatwierdzony 
jednogłośnie (15 gł. ”za”). 
 
 
Ad 3. 
 
Uroczystość rozpoczął Przewodniczący Rady Miejskiej P. Antoni Byrdy witając 
na wstępie zasłużonych oraz zaproszonych gości, wśród których byli: Naczelnik 
Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego Starostwa Powiatowego w 
Bielsku – Białej Aleksander Radkowski, Z-ca Wojskowego Komendanta 
Uzupełnień w Bielsku – Białej mjr mgr inż. Ryszard Warchocki oraz kapitan 
Mirosław Goliszewski.  
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Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński powiedział, że na jego wniosek zostaną 
uhonorowane osoby, które wyróżniają się w Mieście swoją pracą i pełnym 
zaangażowaniem na rzecz ochrony ludności, obrony cywilnej, zarządzania 
kryzysowego, a tym samym obronności. Uczestnicząc w szkoleniach, 
ćwiczeniach z tego zakresu organizowanych przez Miasto czy Starostwo 
Powiatowe. Czynnie wspierają akcje ratownicze na terenie Miasta. Biorą czynny 
udział w akcjach ratowania mienia gminnego i prywatnego podczas 
występowania klęsk żywiołowych, a następnie przy usuwaniu ich skutków. 
Prace te wykonują z pełnym poświęceniem, zaangażowaniem i bezinteresownie. 
Następnie oddał głos Zastępcy Wojskowego Komendanta Uzupełnień mjr 
Ryszardowi Warchockiemu, który nawiązał do nadania medalu. 
Medal „Za zasługi dla obronności kraju” to polskie odznaczenie wojskowe, 
nadawane przez Ministra Obrony Narodowej. Według ustawy, stanowi uznanie 
dla osób, które swoją pracą lub działalnością przyczyniły się do rozwoju  
i umocnienia obronności kraju. Poinformował, że są to jedyne medale 
resortowe, które są przyznawane osobom z poza wojska.  
Medal ten można nadawać również w celu okazania wysokiego uznania 
rodzicom, których co najmniej 3 synów odbyło zasadniczą służbę wojskową.  

 
SREBRNYM MEDALEM „Za zasługi dla obronności kraju” 

 
odznaczona została mieszkanka Szczyrku Pani Stefania KRUPA, która nie 
uczestniczyła w uroczystościach.  
 
Pozostałe medale zostają wręczone dla osób, które zajmują szczególne miejsce, 
odpowiadające za bezpieczeństwo i ogólne pojęte Zarządzanie Kryzysowe na 
szczeblu lokalnej ojczyzny.  
Zastępca Wojskowego Komendanta Uzupełnień mjr Ryszard Warchocki 
reprezentujący Ministra Obrony Narodowej, Szefa Wojewódzkiego Sztabu 
Wojskowego oraz Wojskowego Komendanta Uzupełnień odczytał, iż: 
Na podstawie art. 2 ust. 5 ustawy z dnia 21 kwietnia 1966r. o ustanowieniu 
medalu „Za udział w walkach o Berlin” i medalu „Za zasługi dla obronności 
kraju”, zgodnie z decyzją Ministra Obrony Narodowej Nr 1477/Kadr z dnia  
2 listopada 2010r. dokonano wyróżnienia osób mających ogromne zasługi 
położone w rozwoju i umacnianiu obronności Rzeczypospolitej Polskiej, 
odznaczeni zostali: 
 
 

SREBRNYM MEDALEM „Za zasługi dla obronności kraju” 
 

1. Pan Krzysztof MAREK - Komendant Plutonu Ratownictwa Ogólnego, 
 
 
 

BRĄZOWYM MEDALEM „Za zasługi dla obronności kraju” 
 

1. Pan Artur CAPIAK - Komendant Komisariatu Policji w Szczyrku, 
2. Pan Edmund GÓRNY - ratownik GOPR.  

 
 
Wszyscy wyróżnieni otrzymali kwiaty oraz listy gratulacyjne. 
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Serdeczne gratulacje dla zaproszonych gości złożył Burmistrz Miasta  
P. Wojciech Bydliński, który podziękował za zaangażowanie i pracę, dzięki 
której wszyscy możemy czuć się bezpiecznie. 

Gratulacje wszystkim wyróżnionym przekazał także Przewodniczący Rady  
P. Antoni Byrdy jak również W-ceprzewodniczacy P. Andrzej Jastrzębski. 

 
Ad 4.   
 
Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński przedstawił informację o bieżącej 
działalności w okresie między sesjami oraz realizacji zadań w ramach Projektu 
Kluczowego. Przedmiotowa informacja stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.  
Z-ca Burmistrza Miasta P. Wojciech Kufel przedstawił informację o zadaniach 
realizowanych z pozyskanych środków popowodziowych z WFOŚ. 
 
 
Ad 5. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej P. Antoni Byrdy poinformował, że początkiem 
lutego wspólnie z Burmistrzem Miasta uczestniczyli w zebraniu sołectwa Bystra 
w gminie Wilkowice. Poinformował, że obecność w zebraniu związana była  
z dalszymi losami przysiółka Bieniatka, który zajmuje 45 hektarów. Wyjaśnił, 
że terytorialnie teren ten należy do sołectwa Bystra. Mieszkańcy zameldowani 
są w Szczyrku, podatki od gruntu płacą w Bystrej, a od nieruchomości  
w Szczyrku. Podkreślił, że stwarza to wiele problemów podczas załatwiania 
rozmaitych spraw. Od przeszło 10 lat mieszkańcy Bieniatki zwracają się do 
władz Szczyrku i Wilkowic o pomoc w rozwiązaniu tego problemu. W 2007 roku 
wystąpili do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji.  
W odpowiedzi  ministerstwo zaproponowało dwa rozwiązania: 

1. wariant - teren Bieniatki włączony zostanie do Szczyrku, 
2. wariant - mieszkańcy przysiółka zostaną przemeldowani do Wilkowic; 
 

Przez ostatnie dwie kadencje samorządowe pierwsze rozwiązanie nie znajdowało 
zrozumienia u władz Wilkowic i mieszkańców Bystrej. Natomiast drugiemu 
rozwiązaniu sprzeciwiają się sami mieszkańcy Bieniatki, którzy nie czują żadnej 
więzi z Wilkowicami, czy Bystrą. W Szczyrku chodzą do kościoła, posyłają dzieci 
do szkoły, na cmentarzu spoczywają ich bliscy. Podczas zebrania mieszkańców 
sołectwa wójt gminy Wilkowice jasno i odważnie opowiedział się za 
rozwiązaniem, które zadawala ludzi z Bieniatki.  
P. Antoni Byrdy powiedział, że Wójt Wilkowic stwierdził, że uszczęśliwianie 
mieszkańców przysiółka Bieniatka przemeldowaniem, nie ma sensu, bo 
najbardziej zainteresowani tego nie chcą.  
Ponadto grunty na Bieniatce należą do osób prywatnych, więc o stracie 
majątku gminy trudno tutaj mówić. Część mieszkańców gminy Bystra poparła 
takie rozwiązanie, jednak pod koniec zebrania kilku mówców stwierdziło, ze 
Bystra na początku lat 90-tych straciła prawie 300 ha na rzecz Bielska-Białej  
i w tej sytuacji już nic więcej nie wolno rozdawać. Ostatecznie zaproponowano 
odłożenie sprawy do wrześniowego zebrania w sołectwie Bystra.    
 



 5 

Następnie nawiązał do „Pokojowego Wiecu Protestacyjnego” odbytego w dniu 19 
lutego 2011r. pod Golgotą. Poinformował, że osobiście popierał protest, było to 
poparcie dot. rozwiązania problemu i sprywatyzowanie ON Czyrna-Solisko. 
Zaznaczył, że udało się wydzielić Ośrodek Narciarski z GAT. Teraz pozostaje 
kwestia oczekiwania na decyzję Ministra Skarbu Państwa jako jednoosobowego 
właściciela spółki Skarbu Państwa. Najbliższe tygodnie pokażą, czy nastąpią 
zmiany poparte odpowiednimi decyzjami Ministerstwa Skarbu Państwa. Po 12 
latach dyskusji, sporów, obietnic mieszkańcy Szczyrku wraz  
z przedstawicielami podmiotów gospodarczych wspierani przez Władze Miasta, 
zebrali się pod Golgotą, aby zaprotestować niespełnionym obietnicom 
prywatyzacji Ośrodka. Podkreślił trudny obecnie czas dla miasta Szczyrk. 
 
Kolejnym tematem poruszonym przez Przewodniczącego Rady to spotkanie  
w kinie z dyrektorem COS w Szczyrku P. Grzegorzem Kotowiczem i wynikłej 
sytuacji dot. zaproszeń. Poinformował, że w/w spotkanie zostało zwołane  
z inicjatywy P. Tomasza Lebeckiego. Zaznaczył, że uczestniczył w spotkaniu 
jako właściciel podmiotu gospodarczego, a ostatecznie wyjaśnień udzielał jako 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczyrku.  
Podkreślił, że Rada Miejska nie została zaproszona na przedmiotowe spotkanie.  
 
Następnie nawiązał do rozwiązania spraw własnościowych Parku Zwierzyniec. 
Poinformował o przeprowadzeniu wizji lokalnej na przedmiotowym terenie 
odbytej w dniu 16 lutego 2011r. podczas, której padła propozycja 
zabezpieczenia terenu wokół pomnika jak również samego dojścia. 
Wypracowane stanowisko zostanie przedstawione właścicielom tego terenu. 
 
Przewodniczący Rady poinformował o wizji lokalnej odbytej w dniu 16 lutego 
2011r. na obiekcie DW „Włókniarz”, w której uczestniczyli Radni. 
Zaznaczył, że podtrzymuje stanowisko z dnia 9 grudnia 2010r. dot. 
przygotowania wyceny ewentualnej rozbiórki budynku „Włókniarz”. Po 
przedstawieniu kosztorysu zostanie podjęta decyzję, co do przeznaczenia DW 
„Włókniarz”. 
 
Poinformował o zaproszeniu przez Ministra Sportu i Turystyki do 
Warszawy, w dniu 24 lutego 2011r. 
  
                      
Ad 6. 
 
Zapytania i interpelacje 
 
Radny P. Stefan Przybyła zapytał w temacie stanu prawnego Hali 
Skrzyczeńskiej jak również czyszczenia rzeki „Żylica”.  
 
Radna P. Dorota Walaszek zwróciła się o udzielnie odpowiedzi w zakresie 
wycinki lipy przy ul. Górskiej. Ponadto zakwestionowała brak uczestnictwa  
w manifestacji pod Golgotą w dniu 19 lutego 2011r. pracowników Urzędu 
Miejskiego. 
 
Radny P. Andrzej Łaciak odniósł się do spotkania w kinie z dyrektorem COS  
w Szczyrku. Uważa, że forma spotkania była nieelegancka i nie do przyjęcia. 
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Część Radnych, która nie uczestniczyła w spotkaniu została zlekceważona. 
Podkreślił, że spotkanie miało miejsce w obiekcie miejskim.    
P. Andrzej Łaciak  zaapelował o „załatanie” dziur wzdłuż głównej drogi 
Wojewódzkiej. Ponadto zwrócił się o przedstawienie informacji w temacie 
uszkodzonej lampy na ul. Spacerowej. 
Następnie zwrócił się do Z-cy Burmistrza odnośnie możliwości zamiany zadania 
„Termomodernizacja budynku Urzędu Miejskiego” (wymiana okien) na 
Termomodernizację ZSPiG Nr 1 w Szczyrku” (frontowa ściana). 
 
Radny P. Borys Matlak nawiązując do wypowiedzi P. Andrzeja Łaciaka odniósł 
się do zorganizowanego spotkania w kinie z dyrektorem COS P. Grzegorzem 
Kotowiczem. Wyjaśnił, że z inicjatywy Pana Tomasza Lebeckiego z poparciem 
Stowarzyszenia „Młodzi dla Szczyrku” (którego jest Prezesem) odbyło się w/w 
spotkanie z podmiotami gospodarczymi. Podkreślił, że Stowarzyszenie „Młodzi 
dla Szczyrku” nie było organizatorem spotkania. Zgodził się z P. Andrzejem 
Łaciak w kwestii zaproszeń na przedmiotowe spotkanie.  
P. Borys Matlak uważa, że taka forma spotkania w przyszłości nie powinna być 
stosowana. 
 
Radna P. Danuta Kubaszek podkreśliła nieobecność na spotkaniu w kinie 
niektórych Radnych. Dlatego zwróciła się z prośbą do Radnych o wyrażaniu się 
w przyszłości w imieniu własnym, a nie całej Rady. Poinformowała, że w kinie 
padły słowa kolegi radnego: „(...) popełniliśmy błąd podejmując tą uchwałę (...)”. 
P. Danuta Kubaszek powiedziała, że jeżeli „ktoś” uważa, że popełnił błąd to  
prosi mówić w imieniu własnym, gdyż nie uważa, że popełniła błąd podejmując 
przedmiotową uchwałę dot. przejęcia majątku COS w Szczyrku, którą była 
uchwałą intencyjną. Zaznaczyła, że Radni wyszli na kompletnych 
nieudaczników, którzy nie wiedzą o czym mówią i co uchwalają. 
 
Radna P. Alicja Kołaszewska zaapelowała o uporządkowanie terenu należącego 
do Przedsiębiorstwa Komunalnego przy moście na Skalitem w związku ze 
zbliżającą się realizacją zadania „Rozbudowa i modernizacja ścieżki rowerowo-
pieszej w Szczyrku (Deptak nad Żylicą i dalej w kierunku Buczkowic) oraz 
zagospodarowanie terenu Centrum Miasta Szczyrk”. 
 
Radny P. Krystian Harazin zwrócił się zapytaniem odnośnie możliwości 
uaktualnienia wizualizacji planszy dot. zagospodarowania terenu Centrum 
Miasta Szczyrk (ustalenia Zespołu Projektu Kluczowego). Następnie zapytał  
w kwestii wydzielenia jak również wyceny ON Czyrna-Solisko. Kolejną kwestią 
poruszoną przez P. Krystiana Harazina to Camping Skalite, którego 
właścicielem jest Schroniska i Hotele PTTK „Karpaty” w Nowym Sączu. 
 
Radny P. Borys Matlak zapytał w temacie biura maklerskiego, w którym zostały 
zdeponowane akcje AQUA Bielsko-Biała.  
Kolejną kwestią poruszoną przez P. Borysa Matlak to artykuł zamieszczony  
w  „Gazecie Wyborczej” autorstwa P. Ewy Furtak dot. wypowiedzi Burmistrza 
Miasta, a mianowicie: „(...) miasto jest gotowe przejąć majątek Szczyrkowskiego 
COS OPO. W najbliższych dniach odbędzie się spotkanie w tej sprawie  
w Ministerstwie Sporu i Turystyki (...)”. Zwrócił się z zapytaniem odnośnie 
konieczności eskalowania konfliktu między miastem, a COS OPO w Szczyrku.   
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Następnie powrócił do tematu DW „Włókniarz”. Poinformował, że w dniu  
18 stycznia 2011r. złożył pismo do Ref. GKUHiR dot. przedstawienia stanu 
prawnego nieruchomości Ośrodka „Włókniarz”, na które do dnia dzisiejszego 
nie uzyskał odpowiedzi.  
W związku z trudnością dostępu do informacji, zwrócił się z propozycją 
powołania Komisji ds. zagospodarowania obiektów miejskich. 
 
Radny P. Andrzej Jastrzębski nawiązał do zatok autobusowych w Centrum 
Miasta Szczyrk. Poinformował o sytuacjach związanych z naklejaniem  
plakatów, ogłoszeń na wiatach przystanków. Zaproponował zamontowanie 
widocznej tabliczki dot. zakazu umieszczania w/w reklam. Jednocześnie 
zapytał o możliwość dozorowania i ponoszenia konsekwencji łamania tego 
zakazu. Następnie zapytał w temacie decyzji związanej z likwidacją chatki na 
dworcu w Centrum Miasta, gdyż w najbliższym czasie nie przewiduje się 
realizacji zadania w tym rejonie. 
 
Przewodniczący Rady zaproponował wydzielenie na tablicy ogłoszeń 1/3 
powierzchni tylko i wyłącznie na ogłoszenia Urzędu Miejskiego. 
Następnie nawiązał do Stowarzyszenia Sportowo-Rekreacyjnego LZS Klub 
Sportowy „Sokół” Szczyrk. Poinformował, że przedstawiciele klubu nie 
przystępują do Szczyrkowskiego Związku Stowarzyszeń Sportowych, gdyż 
uważają, że w Regulaminie nie ma zapisu dot. sportów ekstremalnych.  
Nawiązał do historii i tradycji Stowarzyszenia Sportowo-Rekreacyjngo LZS Klub 
Sportowy „Sokół” Szczyrk. Jednocześnie zwrócił się do Burmistrza Miasta, 
Przewodniczącego Komisji Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki i Promocji RM 
P. Krzysztofa Nikiel o rozwiązanie przedmiotowej kwestii.  
 
Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 3 P. Piotr Strzelczyk zwrócił się  
z zapytaniem odnośnie ul. Uzdrowiskowej jak również kończącego się okresu 
gwarancyjnego. Zaznaczył, że wykonanie przedmiotowej ulicy kosztowało około 
1 000 000 zł. z czego miasto poniosło koszt 500 000 zł. Podkreślił, że w/w ulica 
przypomina drogę z sprzed remontu (zapadające studzienki, uszkodzona 
nawierzchnia itp.). 
 
Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 4 P. Jan Wala nawiązał do spotkania  
z przedstawicielami Lasów Państwowych wraz z Z-cą Burmistrza P. Wojciechem 
Kufel. Poinformował, że spotkanie miało na celu zapewnienie bezpieczeństwa  
w związku z podmywaniem drogi przez potok (skarpa drogi ul. Górskiej) koło 
przedszkola. Podkreślił, że w/w spotkanie nie miało sensu, gdyż zdaniem 
Nadleśnictwa zabezpieczenie brzegu winien dokonać zarządca drogi, czyli 
Zarząd Dróg Wojewódzkich (pomimo, iż właścicielem jest Nadleśnictwo).  
W związku z powyższym zwrócił się z zapytaniem do Z-cy Burmistrza na jakim 
etapie są rozmowy z Nadleśnictwem. 
Kolejnym tematem poruszonym przez Przewodniczącego Zarządu Osiedla Nr 4 
to prośba o wystąpienie do Nadleśnictwa w sprawie przekazania placu na 
przeciw przedszkola (w rejonie Biłej) z przeznaczeniem na parking.   
Następnie P. Jan Wala podkreślił niebezpieczeństwo przejazdu przy  
ul. Grzybowej w związku z osuwiskiem terenu. Zwrócił się o przedstawienie 
informacji w przedmiotowym temacie. 
P. Jan Wala nawiązał do konieczności wykonania odbojnicy przy ul. Górskiej 
naprzeciw piekarni. Niebezpieczny zakręt.   
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Radny P. Adrian Szkaradnik zwrócił się zapytaniem do Burmistrza Miasta 
odnośnie możliwości przedstawienia wizualizacji inwestycji z Projektu 
Kluczowego na stronie internetowej miasta. Ponadto zapytał w temacie 
uwzględnienia połączenia miasta Szczyrk do budowanej drogi ekspresowej 
Bielsko-Biała – Żywiec (przedstawienie przebiegu ewentualnej trasy).  
 
Radna P. Bożena Dziedzic nawiązała do pobieranej opłaty parkingowej na pętli 
autobusowej na Solisku przez Lasy Państwowe. Zapytała w temacie własności 
terenu. 
 
Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński zwrócił się z prośbą o możliwość 
udzielenia odpowiedzi na cześć pytań przez pracownika Ref. GKUHiR  
P. Tomasza Laszczak ze względu na wyjazd służbowy, co zostało zaakceptowane 
przez Radę. 
P. Tomasz Laszczak odpowiadając na pytanie P. Bożeny Dziedzic w temacie 
własności terenów na pętli autobusowej na Solisku poinformował, że w okresie 
2-3 m-cy zostanie uregulowana kwestia dot. własności pętli autobusowej. 
W odpowiedzi na pytanie dot. Campingu Skalite poinformował, że nie jest 
zorientowany w przedmiotowym temacie. Natomiast przedstawił informację dot. 
gruntów stanowiących własność miasta Szczyrk, które zostały przekazane  
w użytkowanie wieczyste firmie pn. Schroniska i Hotele PTTK „Karpaty”  
w Nowym Sączu.  
P. Tomasz Laszczak poinformował, że teren Campingu Skalite od dwóch lat 
przeznaczony jest do sprzedaży. Po przeprowadzeniu rozmów z Prezesem nie 
udało się uzyskać informacji, co do wysokości kwoty.  
Burmistrz Miasta uzupełnił wypowiedz P. Tomasza Laszczak dot. Schroniska  
i Hotelu PTTK „Karpaty”.  Poinformował, że przez okres 30 lat nikt nie podpisał 
z właścicielami żadnej umowy (np. dzierżawy). W 2006 roku nastąpiło 
zasiedzenie terenu należącego do  miasta oraz osób prywatnych przez w/w 
firmę i w takiej sytuacji firma stała się właścicielem i zamierza sprzedać teren 
Campingu Skalite. 
 
Wobec braku dalszych pytań Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową 
przerwę, po której wznowił obrady przystępując do kontynuacji porządku 
obrad. 
 
 
Ad 7. 
 
Przewodniczący Rady P. Antoni Byrdy poprosił o zabranie głosu Radcę 
Prawnego P. Grzegorza Widerskiego, który przedstawił procedury dot. 
uchwalenia budżetu na 2011r.  
 
Przewodniczący Rady P. Antoni Byrdy poprosił o zabranie głosu 
Przewodniczącą Komisji Budżetu i Finansów P. Dorotę Walaszek.  
P. Dorota Walaszek poinformowała, że Komisja w dniu 8 lutego 2011r. 
omawiała sprawy związane zaopiniowaniem projektu budżetu Miasta na 2011r. 
Poinformowała o trudnej sytuacji finansowej miasta. Nawiązała do zagrożeń po 
stronie dochodów związanych z ogólnym kryzysem. Następnie przedstawiła 
wprowadzone zmiany do projektu budżetu (stanowiące załącznik do niniejszego 
protokołu). 
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Przewodniczący Rady P. Antoni Byrdy poprosił o zabranie głosu 
Przewodniczącego Komisji Gospodarki Miejskiej P. Andrzeja Łaciak, który 
poinformował, że Komisja spotkała się w dniu 19 stycznia 2011r. Podczas 
posiedzenia omawiano temat związany z zaopiniowaniem projektu budżetu 
miasta na 2011 rok w zakresie gospodarki komunalnej. Zaznaczył, że projekt 
budżetu został zaopiniowany pozytywnie wnosząc poprawkę dot. wykreślenia 
poz. Nr 6 „Wydatki majątkowe w 2011r.” zadania „Wykonanie kanalizacji 
burzowej na odcinku od Amfiteatru „Skalite” do obiektów COS w Szczyrku”  
z projektu uchwały budżetowej Miasta Szczyrk na rok 2011 i przeznaczenia 
środków finansowych na wykonanie dokumentacji i wykonawstwa wodociągu 
przy ul. Zielonej oraz na drobne zadania w Zarządach Osiedli. 
 
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska P. Borys Matlak poinformował, że 
Komisja nie wniosła zastrzeżeń do projektu budżetu na 2011r. Budżet  
z zakresu Ochrony Środowiska został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Przewodniczący Komisji Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki i Promocji  
P. Krzysztof Nikiel poinformował, że Komisja spotkała się w dniu 21 lutego 
2011r. i nie wniosła zastrzeżeń do projektu budżetu na 2011r. 
 
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej P. Alicja 
Kołaszewska poinformowała, że Komisja spotkała się w dniu 13 i 24 styczna 
2011r., gdzie bardzo dokładnie przeanalizowała budżet „Oświaty”. 
Poinformowała, że deficyt placówek oświatowych wynoszący 1 000 000 zł., 
został zmniejszony do kwoty ok. 150 000 zł. z brakiem możliwości dołożenia 
dodatkowych środków finansowych zapewniających zamknięcie budżetu  
w dziale Oświata. 
 
Przewodniczący Rady P. Antoni Byrdy nawiązując do wypowiedzi P. Alicji 
Kołaszewskiej przytoczył fragment tygodnika: „(...) Rzecz więc kończy się na 
przedziwnym podziale zadań: rząd jest od tego, by kazać, rodzice od tego, by 
słuchać, a samorządy od tego, by za wszystko zapłacić. Bardzo ułomna to 
wolność”. 
 
Z-ca Burmistrza P. Wojciech Kufel w odniesieniu do budżetu Oświaty 
podkreślił, że nie ulega wątpliwości, iż szkoły pozyskują dużo środków unijnych 
dzięki którym udało się wygospodarować środki finansowe na finansowanie 
placówek oświatowych. Zaznaczył, że najważniejsze jest dobro dzieci, 
inwestowania w ich przyszłość, co jest ściśle związane z przyszłością naszego 
miasta.    
 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w przedmiotowym temacie. 
 
Radny P. Krystian Harazin poinformował, że przeanalizował budżet „Oświaty”  
w zakresie administracji szkół. Zwrócił się z zapytaniem dot. możliwości 
zniwelowania „jakiegoś działu”, który jest niedofinansowany w szkołach. 
Uważa, że należy skupić się na podjęciu działań związanych z reorganizacją 
obsługi finansowo-administracyjnej szkół, co byłoby związane ze   
zmniejszeniem budżetu „Oświaty”. 
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Z-ca Burmistrza P. Wojciech Kufel powiedział, że na posiedzeniu Komisji 
Budżetu i Finansów jasno określił, że budżet Oświaty jest znacząco 
niedoszacowany. W związku z powyższym w dalszym ciągu należy szukać 
oszczędności i dodatkowych środków finansowych.  
P. Krystian Harazin powiedział, że budżet szkół został niedoszacowany na 
wynagrodzeniach.  
Radny P. Andrzej Łaciaka uważa, że Dyrektorzy placówek oświatowych powinni 
mieć świadomość trudnej sytuacji finansowej miasta i mimo wszystko  
w dalszym ciągu szukać oszczędności. Zaznaczył, że „Oświata” jest to tylko 
jeden dział z całego budżetu miasta na 2011r.  
Radny P. Alicja Kołaszewska powiedziała, że ma nadzieję, że prowadzone 
oszczędności nie będą związane ze zwalnianiem pracowników przez dyrektorów 
placówek oświatowych. 
 
Przewodniczący Rady P. Antoni Byrdy poprosił o zabranie głosu Skarbnika 
Miasta P. Kazimierę Egielman, która poinformowała o zmianie ustawy  
o finansach publicznych. W związku z powyższym wydatki bieżące nie mogą 
przekroczyć dochodów bieżących. Stąd brak możliwości zaciągania kredytów. 
Zaznaczyła, że po odliczeniu środków unijnych, dochody bieżące miasta 
wynoszą ponad 14 mln. zł. z czego ok. 6 mln zł. przeznaczonych jest na 
„Oświatę”, a gdzie reszta podstawowych potrzeb gminy? 
P. Kazimiera Egielman powiedziała, że w takiej sytuacji trudno przewidzieć 
jakie będą dochody z podatków od nieruchomości czy też z ewentualnej 
sprzedaży mienia komunalnego gminy.  
 
P. Antoni Byrdy zapytał o konieczności sprzedania mienia komunalnego.  
W odpowiedzi Skarbnik Miasta P. Kazimiera Egielman powiedziała, że zachodzi 
konieczność sprzedaży części majątku stanowiącego własność miasta, gdyż nie 
ma możliwości zaciągania kredytu w związku ze zmianą ustawy.   
 
Z-ca Burmistrza P. Wojciech Kufel zaznaczył, że w kwocie ok. 6 mln zł. 
przeznaczonych na Oświatę ok. 800 000 zł. to środki unijne. 
 
Przewodniczący Rady P. Antoni Byrdy poprosił o zabranie głosu Burmistrza 
Miasta P. Wojciecha Bydlińskiego, który powiedział, że budżet miasta na 2011r. 
został przygotowany w związku ze zmianą ustawy o finansach publicznych. 
Poinformował, że wymagana jest dyscyplina finansowa, zrównoważenia się 
wydatków bieżących w stosunku do dochodów bieżących.  
Podkreślił, że od dwóch lat wprowadzano program dyscypliny finansowej 
zbliżający do tych uwarunkowań. Wówczas nie przypuszczano, że nowe 
uwarunkowania związane są z ograniczeniem możliwości posiłkowania się 
kredytami jak również dodatkowymi obciążeniami finansowymi, które 
narzucane są na samorządy. Jednocześnie mając nienajlepszą prognozę 
gospodarczą poparty coraz większą ilością podmiotów gospodarczych  
i instytucji zwracających się do miasta o wsparcie finansowe. 
W odniesieniu do „Oświaty” powiedział, że dla wszystkich samorządów stanowi 
ona „rezerwuar wielkich rezerw” w związku z pojawiającą się kwotą  
w budżetach jednostek samorządu terytorialnego. Nie wszyscy mają 
świadomość jakimi mechanizmami się posłużyć, aby ten rezerwuar uruchomić, 
gdyż uwarunkowane one są ustawami, przepisami (w przypadku Oświaty - 
Kartą Nauczyciela). Poinformował, że poświęcono bardzo dużo czasu, aby  
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w najbliższym roku szkolnym przygotować i wprowadzić program minimalizacji 
zatrudnienia w poszczególnych placówkach oświatowych, co będzie również 
przedmiotem prac Komisji Oświaty, Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej RM. 
 
Burmistrz Miasta podziękował Przewodniczącym Komisji jak również członkom 
Rady za dogłębne omówienia projektu uchwały budżetowej na 2011r. 
Powiedział, że został osiągnięty wspólny konsensus, gdzie wszyscy są świadomi 
sytuacji i należy starać się aby ta konstrukcja budżetu na 2011rok dawała 
nadzieję na jej realizację. 
 
Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński w kilku przypadkach odniósł się 
szczegółowo do założeń budżetu na 2011r.: 
w dziale 630 TURYSTYKA - wyraźny wzrost o kwotę około 4 000 000 zł. jest to 
cześć zadań z Projektu Kluczowego, nastąpił wzrost dochodu poprzez 
pozyskanie środków zewnętrznych w tym dziale.  
w dziale 700 GOSPODARKA MIESZKANIOWA  ponad 4 000 000 zł., zbycie 
części majątku miasta. 
Informacje przedstawione przez Z-ce Burmistrza dają nadzieję, że kwota która 
jest w promesie popowodziowej pozwala na naprawy czy też remont mostów 
odciążając tym samym budżet miasta. 
w dziale 921 KULTURA I OCHRONA DZIEDZICTWA NARODOWEGO nastąpił 
wzrost w związku realizacji zadania Projektu Kluczowego  „Zagospodarowanie 
terenu wokół amfiteatru wraz z parkingiem oraz budowa widowni amfiteatru”. 
Podkreślił, że w dziale 801 OŚWIATA I WYCHOWANIE posiłkujemy się 
szeregiem projektów unijnych wpływających na wzrost dochodów. 
 
Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński powiedział, że jest to największy budżet 
jaki do tej pory miało miasto Szczyrk (ok. 30 mln zł.). Co powinno zmieniać 
punkt widzenia, gdyż przepracowanie tej kwoty w ciągu jednego roku 
wprowadza wewnętrzne przewartościowanie.  
Podsumowując powiedział, że nie łatwo było przygotować projekt budżetu na 
rok 2011, zderzając się z tyloma uwarunkowaniami zewnętrznymi.  
  
Następnie Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński  poprosił o zabranie głosu 
Skarbnika Miasta P. Kazimierę Egielman, która przedstawiła Uchwałę Nr 
4100/I/349/2010 z dnia 15 grudnia 2010r. I Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta 
Szczyrk projektu uchwały budżetowej na 2011 rok wraz z uzasadnieniem  
i materiałami informacyjnymi, wyrażającą pozytywną opinię do przedłożonego 
projektu uchwały budżetowej na 2011 rok.  
Następnie przedstawiła pozytywną Uchwałę Nr 4100/I/350/2010 z dnia  
15 grudnia 2010r. I Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  
w sprawie możliwości sfinansowania deficytu w kwocie 685 529 zł. 
przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej Miasta Szczyrk na 2011 rok. 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej P. Antoni Byrdy przedstawił projekt uchwały  
i poddał go pod głosowanie. Przed przystąpieniem do głosowanie stwierdził, że 
w sesji uczestniczy 15 radnych. 
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UCHWAŁA Nr VI/13/2011 
w sprawie: uchwalenia budżetu Miasta Szczyrk na rok 2011 została 
podjęta (14 gł. ”za”, 1 gł. „przeciw” Radnego P. Krystiana Harazina)  
i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Ad 8. 
 
Wyjaśnień do projektu uchwały w sprawie: uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Szczyrk na lata 2011-2020 przedstawiła Skarbnik Miasta  
P. Kazimiera Egielman. Poinformowała, że w/w prognoza została omówiona  
i pozytywnie zaopiniowana na posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów w dniu 
8 lutego 2011r. 
Skarbnik Miasta P. Kazimiera Egielman przedstawiła Uchwałę Nr 
4100/I/351/2010 z dnia 15 grudnia 2010r. I Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta 
Szczyrk w projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej, 
wyrażającą pozytywną opinię do przedłożonego projektu uchwały w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2011-2020. 
  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 
przedmiotowej uchwały.  
 
 
UCHWAŁA Nr VI/14/2011 
w sprawie: uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczyrk 
na lata 2011-2020 została podjęta (14 gł. ”za”, 1 gł. „wstrz.się” Radny  
P. Krystian Harazin) i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Ad 9. 
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej P. Bożena Dziedzic poinformowała, że na 
posiedzeniu w dniu 3 lutego 2011 r., komisja pozytywnie zaopiniowano projekt 
Uchwały w sprawie: planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej na rok 
2011. Poinformowała o zmianie terminu udzielenia absolutorium dla 
Burmistrza Miasta (do 30 czerwca). 
 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt przedmiotowej uchwały, a następnie 
poddał go pod głosowanie.  
 
 
UCHWAŁA Nr VI/15/2011 
w sprawie: planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej na rok 2011 
została podjęta jednogłośnie (15 gł. ”za”) i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Ad 10. 
 
Odpowiedzi na pytania i interpelacje zgłoszone w pkt 6 porządku obrad.  
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Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński w odpowiedzi na pytanie dotyczące DW 
„Włókniarz” (wycena, przedstawienie sprawozdania). Poinformował, że 
proponował zorganizowanie spotkania przedmiotowym temacie i wyjaśnienia 
poszczególnych kwestii.  
Na pytanie Radnego P. Stefana Przybyła dotyczącego stanu prawnego Hali 
Skrzyczeńskiej wyjaśnień udzielił Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński. 
Poinformował, że na dzień dzisiejszy w księdze wieczystej widnieje gmina 
Szczyrk. Natomiast w dalszej części toczy się postępowanie ze strony osób, które 
tworzyły wspólnoty gruntowe, co do pozyskania i sprzedania przedmiotowego 
terenu. Zaznaczył, że postępowanie administracyjne toczy się na poziomie 
Starostwa Powiatowego z tego względu, że chodzi o ustalenie na jakim terenie te 
wspólnoty funkcjonowały, a następnie nastąpi etap dot. ustalenia członków 
wspólnot. Zaznaczył, że jest to bardzo trudna sprawa i potrzeba sporo czasu do 
zapoznania się z przedmiotowym tematem.    
Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński stwierdził obiektywnie, że sąd wpisując 
gminę Szczyrk do ksiąg wieczystych zabezpieczył interes gminy Szczyrk. 
 
Radca Prawny P. Grzegorz Widerski powiedział, że na podstawie art. 2 i 3 prawa 
o księgach wieczystych czyli rękojmi wiary publicznej ksiąg wieczystych, gmina 
Szczyrk jest właścicielem Hali Skrzyczeńskiej, która została wpisana do księgi 
wieczystej. Natomiast w dalszym ciągu toczy się postępowania w sprawie 
uznania czy na przedmiotowych działkach istnieje wspólnota gruntowa. 
Równocześnie toczy się postępowanie w sprawie uwidocznienia prawa własności 
gminy Szczyrk w ewidencji gruntów i budynków. Poinformował, że są jeszcze 
inne instrumenty prawne, które mogą kwestionować prawo własności gminy. 
 
Na pytanie dotyczące czyszczenia rzeki „Żylica” jak również wycinki lipy rosnącej 
przy ul. Górskiej wyjaśnień udzielił Z-ca Burmistrza P. Wojciech Kufel, który 
poinformował, że w umowie sporządzonej przez RZGW Żywiec z wykonawcą nie 
wpisano zadania dot. czyszczenia rzeki „Żylica”.  
W odniesieniu do wycinki lipy przy ul. Górskiej w Szczyrku przytoczył fragment 
pisma skierowanego przez Stowarzyszenie Ekologicznego-Kulturalne Klub Gaja 
stanowiące brak zagrożenia dla mieszkańców. 
 
Następnie Z-ca Burmistrza  udzielił wyjaśnień w sprawie termomodernizacji 
budynku ZSPiG Nr 1 przy ul. Szkolnej 9 w Szczyrku, etap I:  remont źródła 
ciepła i instalacji grzewczej. W/w zadanie nie zostało zrealizowane ze względu na 
wygórowaną kwotę wyniku przetargu (190 000 zł.).  
 
W kwestii dofinansowania potoku Dunacie, Z-ca Burmistrza poinformował  
o złożeniu wniosku do Zarządu Dróg Wojewódzkich w Katowicach na 
dofinansowanie tego zadania. 
 
W temacie poruszonym przez Przewodniczącego Zarządu Osiedla Nr 4 P. Jana 
Wala dotyczącego udzielenia informacji na jakim etapie są rozmowy  
z Nadleśnictwem w sprawie umocnienia brzegu potoku koło przedszkola Z-ca 
Burmistrza wyjaśnił, że Urząd Miejski wystąpił z pismem o określenie zarządcy 
tego potoku jak również ponowiono wycięcie modrzewia i lipy przy ul. Górskiej. 
Natomiast trudno jest określić przebieg spraw, które są toku realizacji.  
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Kolejnym tematem poruszonym przez P. Wojciecha Kufel to naklejanie plakatów 
na wiaty przystankowe jak również na tablicach ogłoszeń w miejsca 
wydzielonych na informacje miasta. Poinformował, że reklamy na bieżąco będą 
usuwane.   
 
Przewodniczący Rady P. Antoni Byrdy nawiązując do wypowiedzi Z-cy 
Burmistrza P. Wojciecha Kufel dot. termomodernizacji ZSPiG Nr 1. Uważa, że 
zasadnym jest wykonanie termoizolacji budynku ZSPiG Nr 1 w Szczyrku,  
a następnie przystąpić do modernizacji źródła ciepła i instalacji grzewczej. 
W odpowiedzi P. Wojciech Kufel wyjaśnił, że w pierwotnej wersji kwota 
zabezpieczona w budżecie na w/w zadanie wynosiła 90 000 zł., co nie 
pozwoliłoby na wykonanie termoizolacji budynku szkoły. Zaznaczył, że obecna 
kotłownia wymaga remontu (kotłownia starego typu bez możliwości regulacji 
ogrzewania poszczególnych segmentów budynku jest bardzo nieekonomiczna).  
W związku z powyższym zaproponowano, aby kwotę 90 000 zł. zabezpieczoną na  
zadanie „Termomodernizacja budynku Urzędu Miejskiego” (wymiana stolarki 
okiennej) przesunąć na zadanie „Termomodernizację budynku ZSPiG Nr 1 przy 
ul. Szkolnej 9 w Szczyrku, etap I:  remont źródła ciepła i instalacji grzewczej”. 
P. Wojciech Kufel powiedział, że pozwoli to na kompleksowe wykonanie zadania. 
Podkreślił, że projekt kotłowni w budynku ZSPiG Nr 1 został zapłacony w 
ramach środków własnych. Ponadto zmiana zadania na tym etapie jest związana 
z długą procedurą, niemożliwą do wykonania w czasie.  
Radny P. Andrzej Łaciak uważa, że najpierw należało wykonać termoizolację 
budynku ZSPiG Nr 1., a następnie skupić się na ogrzewaniu. Ponadto zwrócił 
się zapytaniem  jak został oszacowany projekt skoro brakuje kwoty ok. 50 000 
zł.  
Z-ca Burmistrza odpowiedział, że jest to związane z wyceną wykonaną  
i przedstawioną przez wykonawców startujących w przetargu.  
 
Odpowiadając na pytanie dotyczące uczestnictwa pracowników urzędu  
w Proteście pod Golgotą Pan Burmistrz poinformował, że „każdy jest świadom  
o co walczymy”.  
 
Następnie Pan Burmistrz udzielił wyjaśnień w sprawie prywatyzacji GAT jak 
również wyceny Ośrodka Narciarskiego Czyrna-Solisko. Poinformował, że 
sprawa zostanie zakończona w momencie kiedy wycena przygotowana przez GAT 
będzie zbliżona do wyceny jaką ma Ministerstwo Skarbu Państwa.  
P. Wojciech Bydliński powiedział, że trudno jest określić kwotę wyceny, gdyż nie 
posiada takiej wiedzy. Natomiast w przypadku przybrania formy aukcji 
przedstawionej przez Prezesa Gliwickiej Agencji Turystycznej P. Marcina 
Kędrackiego można przypuszczać, że potrwa to jakiś czas. 
 
W temacie składowiska na placu PK Pan Burmistrz poinformował, że  
w przypadku realizacji projektu kluczowego teren zostanie oczyszczony.  
Prezes PK P. Kazimierz Marek poinformował, że są to materiały, które są  
w pewnym sensie surowcami. Natomiast w przypadku realizacji zadania teren 
zostanie uporządkowany. 
Na pytanie Radnego P. Krystiana Harazina dotyczące wizualizacji planszy 
Centrum Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński poinformował, że aktualna 
wizualizacja Centrum zamieszczona jest na stronie internetowej miasta wraz  
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z zadaniami Projektu Kluczowego. Natomiast fizycznie zostanie ona 
usytuowana w rejonie Centrum.  
 
W temacie dyskomfortu mieszkania w rejonie Bieniatka poinformował, że 
Przewodniczący Rady szczegółowo omówił tę kwestię. Dodał, że gmina 
Wilkowice pod którą administracyjnie podlega Bieniatka, nie przyczyniła się do  
jakichkolwiek działań dot. poprawienia infrastruktury tego terenu. Dlatego też 
należy zająć odpowiednie stanowisko w przedmiotowej sprawie dot. pozyskania 
terenu, co jest związane z poniesieniem kosztów przez miasto.   
 
W kwestii usytuowania akcji AQUA S.A. Burmistrz Miasta poinformował, że  
w biurze maklerskim, Banku Śląskiego.  
Na pytanie Radnego P. Borysa Matlaka dotyczące udzielonego wywiadu dla 
Gazety Wyborczej Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński poinformował, że 
bardzo często w prasie pojawia się nadinterpretacja. W związku z tym trudno 
jest mu zajmować stanowisko do każdego artykułu. 
 
Odpowiadając na pytanie dotyczące zlikwidowania chatki na dworcu PKS  
w Szczyrku Pan Burmistrz poinformował, iż po ustaleniach z dzierżawcą został 
uzgodniony termin zakończenia działalności, wyczerpano wszelkie możliwości 
wzajemnego porozumienia i podjęto taką, a nie inną decyzję.  
 
Temat poruszony przez Przewodniczącego Rady P. Antoniego Byrdy dotyczącego 
wspomożenia Stowarzyszenia Sportowo-Rekreacyjne LZS Klub Sportowy „Sokół” 
Szczyrk Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński podkreślił, że zawodnicy tego 
klubu uzyskują wysokie wyniki i sukcesy sportowe. Natomiast w gestii Zarządu 
Klubu pozostaje kwestia porozumienia i przystąpienia do S.Z.S.S w Szczyrku. 
Przewodniczący Komisji Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki i Promocji RM  
P. Krzysztof Nikiel odniósł się do wypowiedzi Pana Burmistrza i w pełni się z nią 
zgodził. 
 
W temacie poruszonym przez Przewodniczącego Zarządu Osiedla Nr 3 P. Piotra 
Strzelczyka dotyczącego upływu gwarancji wykonawstwa ul. Uzdrowiskowej. 
Kierownik Ref. GKUHiR P. Mariusz Pindel wyjaśnił, że w ubiegłym roku 
przesłano pismo dot. stanu ul. Uzdrowiskowej do Starostwa Powiatowego  
w Bielsku-Białej. Poinformował o przeprowadzeniu przeglądu, wizji lokalnej, 
kompletowaniu dokumentów w celu ponownego wystąpienia do Zarządu Dróg 
Wojewódzkich i wyegzekwowania naprawy przedmiotowej ulicy w ramach 
gwarancji przez wykonawcę.  
Burmistrz Miasta zobowiązał P. Mariusza Pindel do przeprowadzenia wizji 
lokalnej z  Zarządem Dróg Wojewódzkich w/w rejonie w terminie do 04 marca 
2011r.  
 
Pytanie dotyczące wykonania odbojnicy przy ul. Górskiej naprzeciw piekarni, 
Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński przyjął do wiadomości.  
 
Na pytanie Radnego P. Adriana Szkaradnik dotyczącego połączenia miasta 
Szczyrk z budowaną drogą szybkiego ruchu Burmistrz Miasta wyjaśnił, że temat 
był wielokrotnie poruszany. Natomiast na dzień dzisiejszy nie ma obaw, gdyż  
w projekcie dot. trasy szybkiego ruchu jest zaplanowany zjazd w rejonie 
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Łodygowic. Co do ewentualnej inwestycji będzie w gestii Urzędu 
Marszałkowskiego. Zaznaczył, że wszystko odbywa się poza granicami miasta.  
 
 
Ad 11. 
 
Wolne wnioski 
 
Uczestnicząca w Sesji RM mieszkanka Szczyrku P. Barbara Morońska 
nawiązała do budżetu „Oświaty” i zapytała odnośnie inicjatywy wystąpienia do 
posłów, senatorów w celu omówienia zmian w poszczególnych zapisów  
w ustawach dot. narzucanych na gminy zadań.   
Następna kwestia poruszona przez P. Barbarę Morońską dot. planowanej 
inwestycji „Zagospodarowanie terenu wokół amfiteatru wraz z parkingiem oraz 
budowa widowni amfiteatru”. Zapytała w temacie przeznaczenia istniejącej 
widowni oraz uzasadnienia wydatkowanych środków finansowych na ten cel. 
Kolejny temat dot. planowanej budowy parkingów (Pośrednim, Skalite)  
i dalszego ich zagospodarowania.   
W odniesieniu do podjętej uchwały budżetowej zapytała odnośnie bliżej 
nieokreślonej pozycji po stronie dochodów ze zbywanego majątku. 
Ponadto zapytała w temacie przewidzianych napraw nawierzchni dróg  
w Zarządach Osiedli.  
 
W odpowiedzi na pytanie związane z obciążeniem z tyt. zadań własnych gmin 
dot. „Oświaty” Pan Burmistrz powiedział, że nie jest to tylko problem gminy 
Szczyrk. Poinformował, że szereg Związków (gminy, powiaty, województwa) 
wspólnie wystąpiły o zaprzestanie tego typu działań obciążających 
systematycznie samorządy decyzjami bez pokrycia finansowego. Trudno jest 
określić dlaczego tak się dzieje, jest to przeniesienie wydatków państwa na 
samorządy. 
W kwestii widowni przy amfiteatrze Burmistrz Miasta powiedział, że 
przewidziano nową widownię (projekt jest udostępniony do wglądu). Natomiast 
przeznaczenia widowni istniejącej zaplanowano w rejon tras biegowych.  
W sytuacji ewentualnych propozycji, prosił o przedstawienie.  
W temacie budowy parkingów na Pośrednim i Skalitem Pan Burmistrz 
poinformował o działaniach poszerzenia strefy parkingowej w rejonie na 
Pośrednim (nabycie gruntów).  
W odniesieniu do określenia wpływów ze zbycia majątku gminy do budżetu 
Miasta Szczyrk na rok 2011 powiedział, że chodzi o budynek przy  
ul. Beskidzkiej 99 jak również DW „Włókniarz”. 
Następnie odniósł się do pozimowych remontów dróg gminnych. Poinformował, 
że pomimo trudnej sytuacji finansowej miasta to zadanie nie zostało 
wykreślone, gdyż należy systematycznie remontować drogi. 
 
 
Radny P. Borys Matlak zaproponował uaktualnienie i umieszczenie na stronie 
internetowej miasta zakładki poświęconej zadaniom Projektu Kluczowego. 
Następnie zapytał o rekomendację zbycia obiektów miejskich.  
W odpowiedzi Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński powiedział, że nie tylko 
w zakładce archiwum jest mowa o zadaniach Projektu Kluczowego. Również  
w sprawozdaniu z prac samorządu miasta Szczyrk w kadencji 2006-2010 
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bardzo szczegółowo przedstawione tę kwestię. Poinformował, że zostanie 
założona zakładka poświęcona realizacji Projektów Kluczowych.  
 
W kwestii dot. zbycia majątku Burmistrz Miasta poinformował, że każde zbycie 
i nabycie majątku jest poprzedzone podjęciem uchwały przez Radę. 
  
Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 1 P. Jan Więzik poruszył kwestię dot. braku 
oznakowania ulic (drogi boczne) na terenie miasta Szczyrk. 
 
Przewodniczący Rady P. Antoni Byrdy odczytał pismo Dyrektora COS OPO  
w Szczyrku P. Grzegorza Kotowicza skierowane do Burmistrza Miasta Szczyrk  
z dnia 1 lutego 2011r. 
 
Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński szczegółowo omówił kwestie dot. : 

 przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Szczyrk dot. realizacji inwestycji w rejonie 
Skrzycznego, 

 przekazania części terenu Hali Jaworzyna oraz  
 toczącego się postępowania podatkowego (COS OPO w Szczyrku); 

 
Radny P. Krystian Harazin zaznaczył, że nie została udzielona odpowiedz  
w temacie poszukiwania w jaskiniach i szczelinach skalnych w rejonie 
modernizacji trasy FIS, rzadkiego gatunku nietoperzy. 
 
 
Przewodniczący Rady P. Antoni Byrdy zaproponował wznowienie prac Komisji 
d/s zagospodarowania obiektów miejskich. Powołując w jej skład następujące 
osoby: 

1. Antoni Byrdy – Przewodniczący 
2. Andrzej Łaciak, 
3. Danuta Kubaszek,  
4. Krystyna Radecka, 
5. Borys Matlak, 
6. Bożena Dziedzic, 
7. Stefan Przybyła, 
8. Andrzej Jastrzębski.   

 
W/w osoby wyraziły zgodę na pracę w komisji. Wniosek został przyjęty 
jednogłośnie (15 gł. „za”). 
 
 
Radna P. Danuta Kubaszek poinformowała, że w dniu 29 lutego 2011r. odbył 
się „I Zimowy Bieg pod Golgotą”. W imieniu Zarządu Osiedla podziękowała za 
udział i współpracę. 
Radny P. Krystian Nikiel przyłączył się do podziękowań związanych  
z organizacją imprezy. 
 
Przewodniczący Rady nawiązał do zaplanowanych na dzień  5 marca 2011r. 
zawodów „9 Mistrzostw Polski Parlamentarzystów, Samorządowców  
i Pracowników Samorządowych w Narciarstwie Alpejskim Szczyrk” zapraszając 
Radnych do wzięcia udziału. 
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Ad 12. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej 
podziękował radnym i przybyłym gościom za udział w Sesji ogłaszając 
zamknięcie VI Sesji Rady Miejskiej w Szczyrku.  
 
 
Sesja trwała w godzinach 1100- 1700 

  
 
 
Protokołowała: R. Pietryszak 
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